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هرساله از 25نوامبر- روزجهانیِ مبارزه با خشونت عليه زنان تا 10دسامبر- روز حقوق بشر، کمپینی تحت عنوان »دنیا را نارنجی کنید« در سراسر جهان 
برگزار می شود و بر این اصل، استوار است تا افکارعمومی جهان، بیش از پیش به نفی خشونت علیه زنان سوق پیدا کند. به گفتۀ جامعه شناسان در 
این امر، 16روز فعالیت در این حوزه در سراسرجهان، فرصتی برای آگاهی بخشی به پیامدهای اجتماعی خشونت علیه زنان است که تقویت اقدامات 

جمعی را فراهم کرده و فقط با هم کاری، هم فکری و هم قدمی است که می توان خشونت علیه زنان و دختران را از بین بُرد...
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تقدیر معاون اجتماعی قوه قضاییه 
از رئیس کل دادگستری استان البرز
دکتر الفت معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه 
قضاییه برای دومین بار در سال جاری، با اهداء لوح سپاس، از 
زحمات و فعالیت های پیشگیرانه دادگستری کل استان البرز 
و اقدامات معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم این 

دادگستری و مجموعه متبوع تقدیر کرد.
جعفر داراب خانی معاون قضایی، اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری البرز در گفتگو با خبرنگار این معاونت 
اظهار کرد: تحقیقات و بررسی ها در هزینه های مادی و معنوی 
وقوع جرم مؤید این مطلب است که هزینه ی برنامه های 
اثربخش پیشگیرانه، بسیار کمتر از زیانی است که وقوع جرم به 
لحاظ مادی به جامعه وارد می کند و اقدامات پیشگیرانه می 
تواند منجر به ارتقاء سطح سلامت و تعالی اجتماعی جامعه 
شود؛ از این رو برنامه های پیشگیرانه توسط دادگستری کل 

استان البرز، به جدّ دنبال می گردد.
این مقام قضایی تصریح کرد: پیشبرد اهداف و برنامه های 
پیشگیری از وقوع و تکرار جرم، نیازمند همکاری و همدلی 
کلیه ی دستگاه ها و شهروندان است. وی افزود: توفیقات 
فاضلی  دکتر  ارشادات  و  رهنمودها  حاصل  آمده،  بدست 
هریکندی رئیس کل دادگستری استان البرز، هدایت ها و 
راهبری دکتر الفت معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
قوه قضاییه، همیاری مدیران استانی و کشوری و مشارکت 
کلیه اندیشمندان، فعالان و صاحبنظران عرصة پیشگیری از 
جرایم و آسیبهای اجتماعی می باشد. دبیر شورای پیشگیری 
از وقوع جرم استان البرز در پایان به برخی از اقدامات موفق 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز 

به عنوان نمونه به شرح ذیل اشاره کرد:
1.  ارائه بیش از 140/000 نفر ساعت آموزش حضوری و مجازی به 
شهروندان با رویکرد پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی

2. انعقاد تفاهم نامه های همکاری مشترک با بیش از 20 دستگاه 
اجرایی استان البرز براساس امکانات، اختیارات و تکالیف قانونی 

آن ها در جهت پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی
3. رسیدگی به بیش از  14000 پرونده طلاق با 12 درصد صلح و 

سازش در بین زوجین البرزی
4. راه اندازی 4  مرکز ملاقات فرزندان طلاق با والدین در استان البرز 
5. بهره مندی از ظرفیت سامانه »شاد« برای بیش از 500 هزار 

دانش آموز البرزی
6. جذب و هسته بندی بیش از 1000 دیده بان پیشگیری در 

قالب 20 هسته تخصصی
7. اقدام به منظور تحقق 11 هدف، 70 راهبرد و اجرای 288 برنامه 
عملیاتی در راستای پیشگیری از جرایم و آسیب های اجتماعی

8. ارتقاء آگاهی های عمومی، اطلاع رسانی و افکارسنجی با 
بهره گیری از ظرفیت های مختلف

9. حمایت از پایان نامه های کارشناسی ارشد، رساله های 
دکتری و  طرح های پژوهشی پیشگیرانه در البرز

10. اقدامات انجام شده با هدف کاهش ورودی، رفع اطاله 
دادرسی و کاهش جمعیت کیفری زندان ها

11. پیشگیری از قاچاق کالا و سوخت، مشارکت در اجرای 
طرح کاداستر، پیشگیری از حاشیه نشینی و گسترش بافت 
ناکارآمد، غربالگری و ساماندهی کودکان کار و خیابان، اجرای 

طرح پیش فروش ساختمان، پیشگیری از سرقت و ...

خبر اول

خبری

هرساله از 25نوامبر- روزجهانیِ مبارزه با خشونت عليه زنان 
تا 10دسامبر- روز حقوق بشر، کمپینی تحت عنوان »دنیا را 
نارنجی کنید« در سراسر جهان برگزار می شود و بر این اصل، 
استوار است تا افکارعمومی جهان، بیش از پیش به نفی 

خشونت علیه زنان سوق پیدا کند.
در  فعالیت  امر، 16روز  این  در  جامعه شناسان  گفتۀ  به 
این حوزه در سراسرجهان، فرصتی برای آگاهی بخشی به 
پیامدهای اجتماعی خشونت علیه زنان است که تقویت 
اقدامات جمعی را فراهم کرده و فقط با هم کاری، هم فکری 
و هم قدمی است که می توان خشونت علیه زنان و دختران 

را از بین بُرد.
و رنگ نارنجی که نمادِ آینده ای روشنتر و جهانِ عاری از 
خشونت علیه زنان و دختران است درحالی از سال های 
گذشته تا به امروز، در بطن جامعه و در بین یکایک افراد 
اجتماع گسترش پیدا کرده و هرساله شاهدِ دوهفتۀ نارنجی 
در شبکه های مجازی هستیم که به موازات این کمپین، 
خشونت علیه بانوان، سیر نزولی نداشته و آمار و ارقامِ مربوط 
در این مسیر بعضاً از روند شیب صعودی نیز خبر می دهد 
که به طور تلویحی براین اشاره دارد: برگزاری کمپین ها و 
نشست هایی در این امر، خارج از روشنگریِ اذهانِ بانوان در 
راستای حمایت ارگان های مربوط و بدونِ شفافیت در مسیر 
قانون گذاری و لایحه های حمایت بانوان، امکان پذیر نیست 

و آینده ای بری از خشونت متصور نخواهد شد.
آمارها بیان گر این مهم است که 66درصد زنان در دوره تأهل 
دچار خشونت می شوند و درحالی در کشور از هر 20نفر 
یک نفر مورد خشونت های خانگی همسرش قرار می گیرد 
که کمتر از 35درصد از خشونت های خانگی به پلیس یا 

اورژانس اجتماعی گزارش می شود. 

امور  دفتر  سرپرست  علیگو-  محمود  راستا  این  در 
آسیب دیدگان اجتماعی سازمان بهزیستی کشور، با بیان 
این مهم که هنوز مردم اورژانس اجتماعی را به طور کامل 
نمی شناسند، می گوید: میزان خشونت خانگی در ایام کرونا 
و قبل از آن تغییر محسوسی نداشته البته تغییر وجود 
دارد اما تغییرات شگرف نیست و به این معنی نیست 
که خشونت افزایش نیافته بلکه به این معنی است که به 
اورژانس اجتماعی رجوع نشده است! و روزیکشنبه- دوم 
آذرماه جاری، زهرا نژاد بهرام- عضو هیئت رئیسه شورای 
شهر تهران از افزایش آمار خشونت علیه زنان در ایام کرونا 
خبرداد و بیان کرد: قتل های به اصطلاح ناموسی که در یک 
سال اخیر در جامعه به وقوع پیوسته، زنگ خطر را به صدا 
در آورده و این نکته را به ما یادآوری می کند که باید پدیده 
خشونت علیه زنان را جدی گرفته و تدابیر ویژه ای برای حل 

آن اندیشیده شود.
و ناشناخته ماندنِ اورژانس اجتماعی درحالی به قوت خود، 
باقی است که ممارستِ آموزه هایی در این راستا نیازمند 
عزم جدی مسئولان در این مسیر است که همچون ایامِ 
با  پیامکی  که  کرونا  ابتدایی  دوران  در  قرنطینه  آغازینِ 
همکاری وزارت ارتباطات و معاونت زنان و خانواده رئیس 
جمهوری برای مردم ارسال شد و حاوی این پیام بود که 
»در صورت مشاهده یا مواجهه با موارد کودک آزاری در ایام 
کرونا، برای دریافت خدمات اجتماعی- روانی به صورت 
رایگان و شبانه روزی با شماره تلفن۱۲۳، اورژانس اجتماعی 
سازمان بهزیستی کشور تماس بگیرید«؛ به طور متناوب در 
دور تکرار قرار بگیرد و اشاره به مواردی چون: کودک آزاری، 

همسرآزاری و سالمندآزاری را مدنظر داشته باشد.
این زمینه پژوهشگران آسیب های اجتماعی، ضمن  در 
بررسی میزان انواع خشونت خانگی در کشور معتقدند: 
خشونت  روانی  و کلامی  رتبۀ نخست  خشونت علیه زنان 
در ایران محسوب می شود و براساس آخرین آمار، خشونت 
خانگی در ایران نسبت به سال۹۷، ۲۶درصد افزایش داشته 

است.
حوزه  در  دانشگاه  مدرس  ساردویی-  حاجی پور  سیمین 
این مسیر  در  زنان  مطالعات  و  جامعه شناسی سیاسی 
ضمن تأکید بر این نکته که در ایران، آمار خشونت علیه 
زنان به ۶۰درصد می رسد، می گوید: این در شرایطی است که 
بسیاری از خشونت ها در بافت سنتی ایران گزارش نمی شود 

و طبیعی در نظر گرفته می شود.
و به استناد آمار و بر اساسِ مؤسسه نظرسنجی بین المللی 
گالوپ در سال گذشته، عصبانی ترین ملل جهان در لیستی 
به ترتیب قرارگرفت که بر اساس آن، ایرانی ها جزو پنج ملت 
اول عصبانی در جهان قرار گرفتند و در حالی بر اساس این 
تحقیق، عصبانی ترین مردم جهان ارمنستانی ها و بعد از 
آن ها عراقی ها قرار گرفته اند که ایرانی ها جایگاه سومین 
ملت عصبانی در جهان را به خود اختصاص داده اند و در 
پی آن فلسطینی ها و مراکشی ها در رتبه های بعدی قرار 

گرفته اند.

و باتوجه به شاخص های سلامتِ روان در جامعه و زنگ 
خطر و هشدارهایی که تلویحاً از زبان کارشناسان امر تکرار 
می شود، عدم برنامه ریزی جهت کمرنگ کردن این عارضه به 
شدت قابل نظاره است و ردپای مسئولان ذی ربط در کم سو 
ترین حالت ممکن در حال جلوه گری است و در حالی سال 
گذشته، امان الله قرایی مقدم- جامعه شناس، با بیان اینکه 
خشونت علیه زنان به 4دسته روحی، جسمی، جنسی و 
اقتصادی تقسیم می شود، از زبانِ رئیس انجمن مددکاری 
کشور اعلام کرد: 40درصد از موارد خشونت در کشور ما 
اعمال می شود که به گفتۀ زهرا نژاد بهرام- عضو هیئت 
بسترهای  ایران  در  متأسفانه  تهران  رئیسه شورای شهر 
قانونی لازم برای مقابله با پدیده خشونت فراهم نشده و 
در بسیاری از کشورها، نهادهای مختلف فعال در حوزه 
زنان و سازمان های مردم نهاد مرتبط، در این زمینه با دولت 
همکاری می کنند، اما در جامعه ما به علل مختلف، چنین 
سازمان هایی یا شکل نگرفته و یا در صورت وجود، توان 
لازم برای کنشگری و اقدام اثرگذار را ندارند؛ ضمن آنکه، 
زیرساخت  های پشتیبانی از زنان قربانی انواع خشونت، در 

جامعۀ ما فراهم نیست.
و در حالی به گفتۀ وی، اصلاح دیدگاه و نگرش و افزایش 
سطح آگاهی نسبت به حقوق افراد، برای مردم عادی تا 
مدیران سطوح مختلف نظام و قانونگذاران نیاز مبرم کشور 
است و متأسفانه جنسیت غالب ساختارهای مدیریتی و 
تصمیم گیری حاکم بر جامعه ما مذکر تعریف شده است 
و ماحصل این ساختار، موجب شده زنان در عرصه اجتماع، 
امنیتی  از کمترین حاشیه  اقتصاد و خانواده  سیاست، 
برخوردار باشند و به انحاء گوناگون مورد خشونت قرار گیرند 
که لایحه تأمین امنیت زنان در برابر خشونت در حالی 
می تواند گوی برنده برای قربانیان این دالانِ سیاهِ خشونت 
باشد که امیدواری برای تصویب این طرح در دولت فعلی 

بیش از پیش بالا رفته است.
در این مجرا، معصومه ابتکار- معاون رئیس جمهوری در 
امور زنان و خانواده که یکم شهریورماه جاری، از پایان 
بررسی لایحه صیانت، کرامت و تأمین امنیت بانوان در 
برابر خشونت در دولت و تقدیم آن تا یک ماه آینده به 
مجلس شورای اسلامی خبر داده بود،  روزگذشته در حساب 
توئیتری خود از اتمام بررسی لایحه حمایت، صیانت و 
تأمین امنیت زنان در کمیسیون  لوایح دولت و راه یافتن آن 
برای تصویب نهایی به دولت خبر داد و افزود: این لایحه 
جامع که دارای تکالیف مشخص برای دستگاه های اجرایی 

است، جهت تصویب نهایی به دولت می رود.
و با توجه به موارد عدیده ای که در این زمینه از کمبود 
و عدم قانون گذاری صریح رنج می برد و افزایش آمارهایی 
چون رومینای اشرفی و سایر قربانیان در این مسیر، باید 
منتظر بود و دید در اثنای افزایش خشونت هایی که به 
طرق مختلف شامل حال بانوان و دختران کشور می شود، 
چه امتیازاتی برای زنان در این لایحه درنظر گرفته شده و 

چه مواردی مورد تصویب و تأیید نهایی قرارخواهد گرفت.

حرف اول

دالان سیاهِ خشونت و لایحه ای که آیا به خط آخر می رسد! 

دنیـــــا را نــــارنجی کنیـد

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهیدان حبیب الله و فتح الله بغدادی  را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

رنگ نارنجی که نمادِ آینده ای روشنتر و جهانِ 
عاری از خشونت علیه زنان و دختران است 
درحالی از سال های گذشته تا به امروز، در 
بطن جامعه و در بین یکایک افراد اجتماع 
گسترش پیدا کرده و هرساله شاهدِ دوهفتۀ 
نارنجی در شبکه های مجازی هستیم که به 
موازات این کمپین، خشونت علیه بانوان، 
سیر نزولی نداشته و آمار و ارقامِ مربوط در 
این مسیر بعضاً از روند شیب صعودی نیز 
خبر می دهد که به طور تلویحی براین اشاره 
دارد: برگزاری کمپین ها و نشست هایی در 
این امر، خارج از روشنگریِ اذهانِ بانوان در 
بدونِ  و  ارگان های مربوط  راستای حمایت 
شفافیت در مسیر قانون گذاری و لایحه های 
حمایت بانوان، امکان پذیر نیست و آینده ای 

بری از خشونت متصور نخواهد شد.
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جامعه

فرماندار کرج گفت: علاوه بر منع تردد داخل شهری از 
ساعت ۲۱شب الی ۴صبح که جریمه ۲۰۰هزارتومانی دارد 
خودروهایی هم که از کرج به سایر شهرهای قرمز وارد 

شوند مشمول جریمه یک میلیونی می شوند.
به گزارش »دنیای هوادار«، غفور قاسم پور با بیان این 
صنوف  ۹۰درصد  طرح  اجرای  اول  روز  در  که  موضوع 
مشمول محدودیت ها در مرکز استان البرز و شهرستان 
بیشتر  کرد:  خاطرنشان  کردند،  رعایت  را  قوانین  کرج، 
صنوف کرکره های خود را پایین کشیدند و فعالیت های 

غیرضروری در کرج متوقف و تعطیل شد. 
وی با بیان اینکه ۴۵اکیپ و نظارت مشترک در اجرای 
طرح مدیریت هوشمند محدودیت ها به صورت ۲۴ساعته 
فعال شده اند، افزود: علی رغم بارندگی ها ۱۰تیم از بازرسی 
فرمانداری و ۳۵تیم از اتاق اصناف و اتحادیه ها و صنعت 
و معدن، ۴هزار واحد صنفی را در روز اول مورد بازدید قرار 
دادند که از این بین ۷۰۰واحد مورد اخطار و تذکر ارشادی 

قرار گرفتند. فرماندار کرج گفت: حدود ۹۰درصد صنوف از 
قوانین تبعیت کرده اند.

معاون استاندار همچنین در خصوص اعمال قانون منع 
تردد خودروها با پلاک غیربومی نیز گفت: استقرار گیت 
میدان  ابتدای  و  در مسیر جاده چالوس  راهور  پلیس 
امیرکبیر- حضور میدانی بخشداران شهرستان کرج در 
اولین روز اجرای طرح و استقرار گیت ورودی در بخش 
آسارا )جاده چالوس( را از دیگر اقدامات انجام شده است. 
وی بیان کرد: از ابتدای اجرای طرح ۱۲۷دستگاه خودرو 
اعمال قانون و جریمه شده اند. وی افزود: علاوه بر منع 
تردد داخل شهری از ساعت ۲۱شب الی ۴صبح که جریمه 
۲۰۰هزارتومانی دارد خودروهایی هم که از کرج به سایر 
شهرهای قرمز وارد شوند مشمول جریمه یک میلیونی 
عزیز  مردم  از  کماکان  افزود:  پایان  در  وی  می شوند. 
می خواهیم که وسایل نقلیه خود را به شهر نیاورند و 

ترددها را کاهش دهند.

مرحله دوم هجدهمین دوره انتخابات نماینده مدیران 
مسئول در هیأت نظارت بر مطبوعات، دقایقی قبل با 
مشارکت 1868 تن از مدیران مسئول رسانه ها به کار خود 

پایان داد.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از دبیرخانه هیات نظارت 
نظارت  دبیر هیات  بر مطبوعات، علاءالدین ظهوریان، 
دومِ  مرحله  افزود:  خبر  این  اعلام  با  مطبوعات،  بر 
هجدهمین دوره انتخابات نماینده مدیران مسئول در 
هیأت نظارت برمطبوعات که از ساعت 10 صبح امروز 
3شنبه 4 آذرماه 99 با حضور 69 نامزد آغاز شده بود، 
لحظاتی پیش با مشارکت 1868 نفر از واجدان شرایط به 

کار خود پایان داد.

در انتخابات روز گذشته، پدرام پاک آیین با کسب 75 
درصد آرا و 1413 رای، با تایید کمیته ناظر بر انتخابات، 
به عنوان نماینده مدیران مسئول در هیات نظارت بر 

مطبوعات معرفی شد.
ظهوریان ضمن قدردانی از خبرنگاران و مدیران رسانه ها 
برای حضور مناسب در این انتخابات، از نمایندگان قوه 
قضائیه، پلیس فتا و مرکز ماهر وزارت ارتباطات که در 
طول برگزاری هر دو مرحله از این انتخابات، حضور فعال 

و موثری داشتند، قدردانی کرد.
مرحله نخست این دوره از انتخابات،20 آبان ماه 99 برگزار 
شده بود که به دلیل به حدنصاب نرسیدن آرای نامزدها، 

به مرحله دوم رفت.

مطبوعات

»فرماندار کرج«: 

۹۰ درصد اصناف غیرضروری کرج تعطیل کرده اند 

مدیران مسئول رسانه ها برگزیدند؛

پدرام پاک آئین با آرای قاطع نماینده مدیران مسئول در هیات نظارت شد
کاهش بیش از ۵۰درصدی تردد 

در محورهای مواصلاتی قزوین
جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین گفت: بر اساس 
دوربین های کنترلی اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
»قزوین-رشت« ۷۳درصد،  محورهای  در  تردد  میزان  استان 
»قزوین-زنجان« ۶۴درصد و »قزوین-تهران« نیز ۶۰درصد نسبت 
به ایام قبل از اجرای طرح هوشمند مدیریت محدودیت ها و 

ممنوعیت های کرونایی کاهش داشته است.
تردد  مسیر  در  قزوین  استان  کرد:  اظهار  حبیبی  منوچهر 
استان های شمالی غربی و پایتخت کشور است که محور اصلی 
و اتوبان های منتهی و عبوری استان از پرترددترین محورهای 

کشور به شمار می رود.
وی توضیح داد: سه محور »قزوین-تهران«، »قزوین-زنجان« 
و »قزوین- رشت« از پرترافیک ترین محورهای کشور هستند 
بر اساس دوربین های کنترلی اداره کل راهداری و حمل ونقل 
»قزوین-رشت«  محورهای  در  تردد  میزان  استان  جاده ای 
نیز  »قزوین-تهران«  و  ۶۴درصد  »قزوین-زنجان«  ۷۳درصد، 
۶۰درصد نسبت به ایام قبل از اجرای طرح هوشمند مدیریت 

محدودیت ها و ممنوعیت های کرونایی کاهش داشته است.
جانشین ستاد مقابله با کرونای استان قزوین اشاره کرد: مردم 
از اجرای طرح استقبال خوبی داشته اند و پیش بینی می شود 
که میزان ترددها کاهش قابل ملاحظه ای را در ادامه روند اجرای 

طرح داشته باشد و به عبارتی اتوبان ها خلوت شود.
حبیبی تأکید کرد: اگر بازار محدود شود اتوبان ها خلوت خواهند 
شد و اگر میهمانی ها تعطیل شود قطعاً کرونا مهار خواهد شد. 
کنترل تردد و محدود شدن باعث خواهد شد کرونا کمتر از شهری 
به شهر دیگر و از منطقه ای به منطقه دیگر جابه جا و منتقل شود.

ممنوعیت فروش بلیط اتوبوس به 
مسافران کرونایی

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان، با بیان اینکه 
سامانه شرکت های حمل و نقل عمومی از طریق کد ملی 
وضعیت سلامتی مسافران را بررسی می کند، گفت: شرکت های 
حمل و نقل عمومی اجازه ندارند قبل از گذشتن دو هفته از 

تست کرونا مسافر سوار کنند.
فریبرز مرادی از ممنوعیت ارائه خدمات حمل و نقل عمومی 
به مسافران کرونایی خبر داد و اظهار کرد: طبق ضوابط ستاد 
مقابله با کرونای گیلان، شرکت های حمل و نقل مسافر اعم از 
اتوبوس، مینی بوس و سواری طی قرنطینه دو هفته ای پیش 
رو از ارائه خدمات حمل و نقلی به بیماران کرونایی و یا افرادی 

که مشکوک به کرونا باشند، خودداری خواهند کرد.
وی با بیان اینکه سامانه شرکت های حمل و نقل عمومی از 
طریق کد ملی وضعیت سلامتی مسافران را بررسی می کند، 
افزود: شناسایی بیماران و یا افراد مشکوک به کرونا از طریق 
سامانه سروا)serva( که بین وزارت بهداشت و شرکت های 
حمل و نقل مسافر برقرار است، عملی می شود. مدیرکل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای گیلان تصریح کرد: با ارائه کد ملی افراد 
به سامانه سروا وضعیت سلامت خریدار بلیط از نظر آلودگی به 
کرونا یا سلامت وی مشخص و در صورت بروز هرگونه علایم 
بیماری تا پایان قرنطینه از ارائه خدمات حمل و نقل عمومی 
به فرد مشکوک خودداری می شود.  مرادی، با تاکید بر لزوم 
اخد استعلام الکترونیکی از سامانه سروا توسط شرکت های 
حمل و نقل عمومی، ادامه داد: اگر مسافری تست کرونا داده 
باشد و کرونامثبت و یا مشکوک به کرونا تشخیص داده شود، 
باید دو هفته از تست بگذرد تا بتواند از وسائط حمل و نقل 
عمومی استفاده کند. وی با تاکید بر اینکه شرکت های حمل 
و نقل مسافر و رانندگان اجازه جابجا کردن مسافران در صورت 
نگذشتن دو هفته از زمان تست آنان را ندارند، گفت: افرادی که 
قصد دارند با اتوبوس مسافرت کنند می توانند بلیط مورد نظر 
خود را به صورت اینترنتی از شرکت های حمل و نقل عمومی 

تهیه کنند و نیازی به مراجعه حضوری نیست.

کوتاه از استان ها

به مناسبت هفته بسیج انجام شد؛

آزادی 76 زندانی جرایم غیرعمد در استان
آزادی  گلریزان  جشن  در  هریکندی  فاضلی  حسین 
زندانیان جرایم غیرعمد که پیش از ظهر امروز با رعایت 
پروتکل های بهداشتی و مصوبات ستاد ملی کرونا برگزار 
آغاز  و  امام حسن عسگری)ع(  تبریک ولادت  با  شد 
هفته بسیج از زحمات و تلاش های مجموعه بسیج 
در عرصه های مختلف فرهنگی، اجتماعی و بهداشتی، 

سازندگی و رفع محرومیت در کشور تقدیر کرد.
وی به تبیین نگاه نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
به مقوله زندان پرداخت و گفت: نظام به زندان نگاه 
انسانی و مبتنی بر اصلاح و باز اجتماعی کردن فرد را 
دارد و نگاه مجازات صرف جایگاهی در این بینش ندارد؛ 
بنابراین هرجایی که به این نتیجه برسیم که بازگشت 
بر  است  به صلاح جامعه، خانواده و شخص  زندانی 

اساس وظایف عمل خواهد شد.
دستگاه  اقدامات  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
قضایی استان در حوزه زندان ها را برشمرد و بیان کرد: 
رئیس قوه قضائیه با توجه به انتظارات و منویات مقام 
معظم رهبری اقدامات مهمی را در زمینه زندانیان و 
امکان بازگشت محکومان به آغوش جامعه و خانواده 
راستا  این  در  نیز  استان  دادگستری  و  داده  انجام 

برنامه های متنوعی را پیگیری و اجرایی کرده است.
وی افزود: به دلیل همین نگاه در یک سال اخیر حداقل 

دو جلسه از جلسات شورای مدیران در محیط زندان برگزار 
شده است و در مسیر عمل به دستورالعمل  های متعددی 
که توسط رئیس قوه قضائیه در زمینه مدیریت شرایط 
کرونا در زندان ها صادر شده است مجموعا بیش از 5 
هزار اقدام در زمینه مرخصی و نهادهای جایگزین حبس 
مجازات های  قانون  اجرای  در  همچنین  و  داشته ایم 
جایگزین حبس در مورد بالغ بر 1500 زندانی، آزادی یا 

تقلیل مجازات انجام شده است.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز با تشریح اقدامات 
در زمینه دادرسی الکترونیکی زندانیان متذکر شد: با 
توجه به مشکلات در حوزه اعزام زندانیان، پیش از شیوع 
کرونا در استان البرز از ظرفیت های قانونی استفاده شده 
و طرح دادرسی الکترونیکی پرونده های زندانی دار آغاز 
شد و به دلیل همین شرایط و ظرفیت های موجود، 
زمینه  کشوردر  اول  رتبه  توانست  استان  دادگستری 
اخیر  در جلسه  و  را کسب کند  الکترونیکی  دادرسی 
شورای عالی قضایی با حضور رئیس قوه قضائیه مورد 

تقدیر قرار گرفت.
وی اضافه کرد: طرح پایش زندانیان هم اکنون در حال 
اجراست و در راستای این طرح پرونده تک تک زندانیان 
در حال بررسی است؛ یکی از محورهای این طرح مربوط 
به زندانیان جرایم غیرعمد و مهریه است که اقدامات 

خروجی  امیدواریم  که  است  انجام  حال  در  خوبی 
مناسبی با همکاری خیرین داشته باشد.

رئیس شورای قضایی استان البرز از اقدامات اداره کل 
زندان ها، ستاد دیه و سپاه استان البرز در اجرای برنامه 
منجر به آزادی 76 زندانی که به مناسبت هفته بسیج 
انجام شد تقدیر کرد و گفت: این برنامه با مشارکت فعال 
اداره کل زندان ها و اقدامات تامینی، ستاد دیه استان، 
انجمن حمایت از زندانیان استان، بسیج حقوقدانان، 
بسیج اصناف، بسیج سازندگی، مرکز نیکوکاری اصناف، 
مرکز نیکوکاری شهدای زندان های استان البرز و جمعی 

از خیرین به سرانجام رسید.
وی افزود: در قالب این برنامه 76 نفر از زندانیان جرایم 
غیرعمد که دارای بدهی ای به ارزش 2 میلیارد تومان 
بودند با گذشت شاکیان و کمک خیرین با پرداخت 
خود  خانواده  آغوش  به  و  آزاد  تومان  میلیون   920

بازگشتند.

انالله و انا الیه راجعون
جناب آقای مجید دودانگه

بدینوسیله درگذشت عموی گرامیتان را تسلیت عرض نموده و از درگاه ایزد منان 
برای خانواده محترمتان صبر و شکیبایی مسئلت می نماییم

دکتر رضا عباس زاده - مهرداد تیموری

»البرز« چه خبر؟
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شهری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ایجاد باغی از هسته های
 دور ریز میوه در تهران

اولین باغ هسته های دور ریز میوه مصرفی خانگی 
در منطقه ۲۲ احداث شد.

زهرا طالبیان،  »دنیای هوادار«، سیده  گزارش  به 
مدیر سرای محله آبشار درباره هدف از احداث باغ 
هسته های دور ریز میوه گفت: شهروندان می توانند 
از زباله تَر استفاده بهینه داشته باشند و آن را به دل 
طبیعت برگردانند. هدف ما به صفر رساندن پسماند 
خانه، محله و به زودی منطقه است. وقتی که ما 
از دیدن، بوییدن و خوردن میوه ای لذت می بریم، 
برای شکرگزاری از این نعمتی که خداوند به ما داده 
است، حداقل وظیفه ای که داریم این است که 
هسته آن را به خاک برگردانیم تا حتی اگر به میوه 

تبدیل نشود به خاک تبدیل شود.
طالبیان درباره آغاز فعالیتش در حوزه محیط زیست 
به سال 93 و حضورش در مرکز بازیافت زباله آرادکوه 
در کهریزک اشاره کرد و گفت: وقتی از نزدیک درباره 
نفوذ شیرابه زباله تَر به منابع آب های زیرزمینی و به 
خطر افتادن سلامتی کارگران بخش تفکیک زباله 
به انواع بیماری ها مطلع شدم، تصمیم گرفتم که 

تفکیک زباله را از خانه شروع کنم.
مدیر محله آبشار در ادامه گفت: امسال با شروع 
طرح کاپ در محله صدرا در منطقه 22، تصمیم 
گرفتم برنامه ریزی های لازم را برای اجرایی شدن 
این طرح در محله آبشار به صورت داوطلبانه انجام 
دهم. برای این کار به اطلاعات و دانش بیشتری 
درباره انواع زباله ها، تفکیک و خشک کردن آن ها 

داشتم و این کار را عملاً در منزل آغاز کردم.
که  زباله  تفکیک  از  اش  انگیزه  باره  در  طالبیان 
تولید و نگهداشت خاک بود اشاره کرد و گفت: در 
انجام تفکیک زباله خشک مشکلی نداشتم، اما 
با زباله های تَر، بوی تند و آلودگی آن ها باید چه 
کاری انجام می دادم. تفاله چای، پوست محصولات 
جالیزی مثل خیار، گوجه، سیب زمینی، پیاز و 
حتی تخم مرغ را بصورت جداگانه خشک و از پودر 
آن برای خاک گلدان استفاده کردم. پسماند غذاها 
را فریز می کردم و پس از جمع آوری آن ها، در 
فرصت مناسب برای حیوانات در دهکده مهربانی 
می بردم. با این کار، بوی بد مخزن زباله از بین رفت.

مدیر محله آبشار در ادامه توضیح داد: با شروع 
تفکیک زباله، تجربیات خود را با نمایش عکس 

و کلیپ و مستندسازی در فضای مجازی و در 
گروه فعالان محیط زیست منتشر کردم. شهروندان 
مشتاق به محیط زیست، در پاسخ به این کار، 
تصاویر و فیلم های تفکیک زباله منزل خود را برای 
من ارسال می کردند.او تصریح کرد: تصاویر ارسالی 
و  اپ  واتس  تلگرام،  کانال  مجازی،  فضای  در 
اینستاگرام سرای محله آبشار بازخورد خیلی خوبی 
را در آموزش تفکیک زباله از مبدا نشان می داد. 
ساکنین محله آبشار با اشتیاق در طرح شنبه های 
بدون پسماند شرکت می کنند و زباله های تفکیک 
شده را به غرفه بازیافت میدان تره بار محله تحویل 
می دهند و تصاویر خود را در گروه ارسال می کنند.

طالبیان درباره تفکیک زباله تَر و رسیدن به باغ 
کرد  بیان  توضیحاتی  میوه  ریز  دور  هسته های 
گرفتم  تصمیم  کاپ،  طرح  شروع  با  گفت:  و 
هسته های دور ریز میوه را خشک کنم و در اواخر 
فصل پاییز و قبل از شروع سرما و اولین بارش 
برف، در دل خاک بکارم. موضوع را در گروه فعالان 
محیط زیست مطرح کردم و از آن ها خواستم که 
هسته ها را جمع آوری کنند تا در فرصت مناسب 

برای کاشت آن ها اقدام کنیم.
مدیر محله آبشار در ادامه گفت: با همکاری معاونت 
امور اجتماعی منطقه و با حمایت اداره اموربانوان 
منطقه، زمینی در بوستان چیتگر با دسترسی 200 
متری از جاده اصلی و در کنار حوضچه آب در 
مجموعه مدیریت پارک چیتگر، در اختیار ما قرار 
داده شد و ما توانستیم در روز 29 آبان ماه سال 
بهداشتی  نامه های  شیوه  رعایت  ضمن  جاری، 
ستاد مبارزه با کرونا، با حضور دارطلبانه تعدادی از 
فعالان محیط زیست و مدیران شهری، اولین »باغ 

هسته های دور ریز میوه« را احداث کنیم.
این بانوی فعال محیط زیست در پایان به کاشت 
خرمالو،  مثل  درخت هایی  میوه  هسته  نوع   30
زالزالک، گیلاس، سیب و سنجد در این باغ اشاره 
کرد و گفت: حدود یک تا سه سال طول می کشد تا 
این هسته ها به نهال تبدیل شوند و نیاز به مراقبت 
و آبیاری به موقع دارند. پس از رشد نهال ها، آن 
ها را به پارک ها و کنار خیابان های سطح منطقه 
منتقل و به یاری خدای بزرگ، در طی سال های 
آینده، منطقه 22 را پر از درخت میوه خواهیم کرد.

شهریگزارش

»اکبر سلیم نژاد«:

مدیران شهری باید پای مطالبات مردم بنشینند 

با هدف »کاهش بار ترافیک«؛

جاده قزلحصار کرج اصلاح هندسی می شود

بررسی طرح اصلاح ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها در کمیسیون عمران مجلس

پای  باید  اسلامی شهر کرج گفت: مدیران شهری  رئیس شورای 
صحبت ها و مطالبات مردم بنشینند و برای درک بیشتر مشکلات 
شهری بازدیدهای مستمری از سطح محلات داشته باشند و تصمیم 

گیری ها صرفاً از پشت میز صورت نگیرد.
اکبر سلیم نژاد صبح روز 4 آذر 99 در جریان بازدید از ساختمان منطقه 
9 شهرداری کرج با بیان اینکه تکریم ارباب رجوع مهمترین انتظار 
و مطالبه اعضای شورای اسلامی شهر از مدیران شهری است، اظهار 
داشت: شعار دوره کنونی شورا شفافیت و سلامت است و به حمد 
الهی در این راستا اقدامات گسترده ای در راستای تحقق شهرداری 
الکترونیک صورت گرفته و بسیاری از خدمات به صورت الکترونیکی 

و غیرحضوری ارائه می شوند.
وی افزود: انتظار داریم که مدیران شهری گوش شنوایی برای مطالبات 
و دغدغه های شهروندان باشند و چنانچه پیشنهاد خوبی برای اجرای 
بهتر پروژه ها مطرح می شود، حتماً موضوعات به شورای اسلامی شهر 
منعکس گردد و سعی کنیم تا مشکلات شهری با مشارکت شهروندان 
مرتفع گردد و با کار جهادی و خدمت رسانی سالم و شفاف پاسخ 

اعتماد مردم را بدهیم.
این مسئول تصریح کرد: بنا داریم تا به صورت سرزده در مناطق و 
به  پاسخگویی  روند  از  و  یافته  کرج حضور  شهرداری  سازمانهای 
مراجعین، اقدامات صورت گرفته و مسائل جاری مطلع گردیم و اگر 
نیازی به تذکر یا حمایت بیشتر بود، در دستور کار قرار گیرد. در هر 
حال نظارت مهم ترین وظیفه شورای شهر است که باید به بهترین 

نحو ممکن اجرایی شود.
رئیس شورای شهر کرج با بیان اینکه مردم باید محور باشند و هر 
اقدامی که در شهر صورت می پذیرد، در راستای رفاه حال شهروندان و 

جلب رضایت آنها است، خاطر نشان کرد: احترام به حقوق شهروندی 
شهروندان و تکریم آنها موضوعی است که باید به یک فرهنگ و ارزش 
در بین پرسنل مدیریت شهری کرج تبدیل شود و البته قریب به اتفاق 

کارکنان و مدیران خود را مقید به این موضوع مهم می دانند.
سلیم نژاد در پایان با بیان اینکه منطقه 9 شهرداری کرج در مرکزیت 
شهر قرار گرفته و از اهمیت استراتژیک برخوردار است، اظهار کرد: با 
حمایت های شورای اسلامی شهر تحولات عمرانی و خدماتی مطلوبی 
را در سطح منطقه شاهد بوده ایم که در بازدید امروز نکاتی به مدیر 
منطقه تذکر داده شود و امیدواریم با برگزاری جلسات نظارتی مستمر 

بتوانیم به ارائه خدمات کیفی تر به شهروندان کمک کنیم.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج گفت: 
جاده قزلحصار با هدف کاهش بار ترافیک اصلاح هندسی می شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا عاقلی هدف از اصلاح هندسی 
معابر را تسهیل در تردد و روان سازی ترافیک دانست و گفت: اصلاح 
هندسی و احداث دور برگردان با هدف ساماندهی و بهسازی معابر در 

دستور کار قرار گرفته است.
او گفت: اجرای عملیات اصلاح هندسی ابتدای جاده قزلحصار و 
احداث دور برگردان جنوب به جنوب زیر پل B۵ حصارک شامل تخریب 
بتن، خاکبرداری، حمل نخاله و جدولگذاری است که تاکنون حدود 

۴۲۰ متر جدولگذاری انجام شده است.
به گفته رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری 

کرج یک دستگاه پیکور و بیل مکانیکی در پروژه فعال است.
عاقلی هدف از اجرای طرح های عمرانی - ترافیکی را کاهش بار ترافیکی 

اعلام کرد و گفت: از خروجی های مثبت اجرای این عملیات عمرانی 
کاهش حجم ترافیک و تسهیل در عبور و مرور شهروندان است.

او همچنین در ادامه به اجرای عملیات آسفالت مکانیزه کنارگذر پارک 
شهید چمران اشاره کرد و گفت: این مهم به درخواست سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری با هدف بهسازی و ساماندهی معابر داخلی 
پارک چمران و جلب رضایت شهروندان در دستور کار سازمان عمران 

قرار گرفته است.
رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج تاکید 
کرد: برای اجرای این عملیات هزار و ۵۰۰ تن آسفالت استفاده شده 

است.
عاقلی اجرای هدفمند پروژه های آسفالت را از اقدامات مهم سازمان 
رعایت اصول فنی و  با  برشمرد و گفت: ساماندهی معابر  عمران 

زیرسازی های لازم برای روان سازی تردد انجام می شود.

سخنگوی کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی از بررسی جزییات 
طرح اصلاح ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها و ارجاع آن به کمیته ای ویژه 

برای بررسی کارشناسی در جلسه امروز این کمیسیون خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید البرز حسینی ضمن تشریح جلسه 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی بیان کرد: در جلسه امروز 
کمیسیون جزییات طرح اصلاح ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها به بحث 
گذاشته شد. این طرح دارای ۹ تبصره می باشد و کلیات آن در جلسات 
گذشته کمیسیون به تصویب رسیده است. امروز با حضور نمایندگان 
وزارت کشور و شهرداری ها و نماینده دیوان عدالت اداری جزییات آن 

مورد بررسی قرار گرفت و تا تبصره چهار این طرح بررسی شد.
او در ادامه اظهار کرد: در راستای اصلاح ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها 
و بهبود عملکرد کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری ها می باشد. براساس 
گزارش نماینده وزارت کشور حدود ۵۲۰ هزار پرونده در این کمیسیون 

بلاتکلیف مانده است .
کرد:  تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  در  خدابنده  مردم  نماینده 
متاسفانه قانون فعلی منجر به فروش تخلف به مردم و تشدید 
مشکلات شده است. بازنگری در این قانون امری ضروری است. 
در طرح تصویب شده در مجلس شورای اسلامی وظایف عوامل و 
ارکان تاثیرگذار در چرخه ساخت و ساز مسکن و بخش های نظارتی 

کاملا روشن است.
حسینی در ادامه تاکید کرد: از آنجا که این طرح بسیار جامع می باشد 
تصمیم امروز کمیسیون بر این شد تا این طرح به کمیته ویژه 
در کمیسیون ارجاع شود و با حضور نمایندگان دستگاه های مرتبط 
بررسی های کارشناسی بر روی آن صورت گیرد تا در نهایت طرحی 
جامع برای اصلاح این قانون به منظور جلوگیری از فروش تخلف و 

مقابله با ساخت و سازهای غیرمجاز تهیه شود.

خانه ملت

آقایان رسول و امیررضا خادم
درگذشت پدر بزرگوارتان اندوه عظیمی  است. ضمن آرزوی علو درجات برای آن 

مرحوم، خواستار صبر و شکیبایی برای شما و سایر بازماندگان هستیم
محسن جهانگیری
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم جاز معاصر دیوان زیبایی و عجایب Diwan of Beauty and Odd اثری از 
خواننده و نوازنده پرآوازه اهل کشور تونس، ظافر یوسف Dhafer Youssef است. 
او در حال حاضر در کنار هنرمندانی چون امل مثلوثی Emel Mathlouthi یکی 
جهانی  شهرتی  از  که  است  تونس  موسیقی  عرصه  هنرمندان  مطرح ترین  از 
برخوردارند. او پیش از این با تلفیق موسیقی خاص خود که ریشه در تعالیم 
مذهبی دارد با موسیقی مدرن، آثاری ارائه داده بود که مرزهای جغرافیایی را 
درنوردیده بود. Diwan of Beauty and Odd هشتمین آلبوم استودیویی این 
هنرمند است که با فاصله سه ساله نسبت به آلبوم تحسین شده مرثیه پرندگان 

Birds Requiem منتشر شد.
ظافر یوسف Dhafer Youssef آهنگساز، خواننده و نوازنده عود تونسی است. او 
در ۱۹اکتبر ۱۹۶۷ در شهر ساحلی طبلبة در شمال شرقی تونس متولد شد. پدربزرگ 
او معتقد بود که رادیو مهم ترین مدرسه است و همین عامل باعث شد که او 
خیلی زود به صدا و موسیقی علاقه مند شود و در ادامه باشنیدن موسیقی جاز در 
دوران کودکی و زمانی که هنوز به مدرسه می رفت، به این سبک علاقه مند شد، 
علاقه ای که در ادامه باعث شد تا او جلای وطن کند و موسیقی جاز را به صورت 

حرفه ای در اروپا و شهرهای وین و پاریس دنبال کند.

Diwan of Beauty and Odd
:: ظافر یوسف::

بهترین  لیست  در  که  شدند  موفق  جاری  سال  در  زیادی  فرانسوی  فیلم های 
فیلم  های۲۰۱۹ قرار بگیرند و این موضوع چندان هم دور از انتظار نبود چرا که 
کارگردانان فرانسوی به خوبی سینما را درک کرده اند و امروزه این کشور به عنوان یکی 
از قطب های فیلم سازی جهان محسوب می شوند و هر سال به کیفیت فیلم های 
این کشور اضافه می شوند و فیلم »نقش یک بانو بر آتش«، تصدیقی بر این ادعا 
است. داستان این فیلم در سال ۱۷۷۰ در جریان است و راوی قصه یک دختر کنتس 
است که قبل از ازدواجش با نقاش پرتره اش آشنا می شود که آشنایی با این نقاش، 
باعث می شود که دختر کنتس وارد یک سری اتفاقات عجیب و غیرمنتظره شود که 
هرگز فکرش را نمی کرد. فیلم نامه »نقش یک بانو بر آتش« آن قدر قدرتمند است که 
خیلی سخت می توان از آن ایراد گرفت و باید خیلی سخت گیرانه به آن نگاه کنیم 
تا بتوانیم ایرادی از آن بیابیم. بازیگران این فیلم به قدری در نقش خود فرو رفته اند 
که خواه یا ناخواه جذب عملکرد آن ها می شوید و خود را به جریان فیلم خواهید 
سپرد. از دیگر نکات بسیار مثبت و خارق العاده این اثر، فیلم برداری آن است که به 
راحتی جزو قدرتمندترین فیلم برداری های فیلم های۲۰۱۹ است و شاید جالب باشد 
بدانید که این فیلم برداری اولین پروژه سینماتوگرافر این فیلم است که این نکته 

خارق العاده بودن استعداد تیم دست اندرکار را نشان می  دهد.

نقش یک بانو بر آتش
::   سلین سیاما     ::

کتاب چیرگی نوشته رابرت گرین است که با ترجمه آرسام هورداد منتشر شده است. 
این کتاب راهنمای دست یابی به عالی ترین فرم قدرت است. مطالعه  این کتاب به شما 

کمک می کند مسیر شخصی زندگی تان را به بهترین شکل بسازید.
نویسنده در این کتاب درباره مسیری صحبت می کند که قدرتمندترین افراد تاریخ آن 
را پیموده اند؛ مسیری که این افراد را به اوج توانمندی رساند. خبر خوب این است که 
تک تک ما در درون خود ظرفیت تبدیل شدن به استادی خبره و توانمند در حیطه 
تخصصی مان را داریم. به شرطی که آماده گام نهادن در مسیری باشیم که این کتاب 

با شفافیت کامل به ما نشان می دهد.
مطالعه  این کتاب به شما کمک می کند مسیر شخصی زندگی تان را، آن طور که 
خودتان می خواهید -نه آن گونه که دیگران به شما می گویند- آجربه آجر بسازید. اگر شما 
هم دغدغه این را دارید که عمیق ترین گوهر درونی تان را پیدا کنید و آن را با ظرافت 
پرورش دهید و سپس عرضه کنید و چیزی ماندگار از خودتان به این عالم اضافه 
کنید، خواندن این کتاب برای شما بی نهایت الهام بخش و کاربردی خواهد بود. یکی از 
خوبی های این کتاب این است که ذهن ما را درباره مفاهیمی مثل موفقیت، توسعه ی 
فردی، هدف گذاری و… از نو سازمان دهی می کند و خواننده را متوجه این می کند که 

کاخ های باشکوه طی سال ها تلاش مداوم و تحمل فشار و سختی بنا شده اند.

چیرگی- رابرت گرین
::  ترجمه: آرسام هورداد    ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

کامبوزیا پرتوی بر اثر ابتلا به کرونا درگذشت
کامبوزیا پرتوی که به دلیل عمل قلب به بیمارستان 
مراجعه کرده بود، سرانجام به دلیل ابتلا به کرونا، 

صبح روز سه شنبه- 4آذرماه درگذشت.

شهاب حسینی بهترین بازیگر جشنواره اسپانیایی شد
ترسناک  فیلم  جشنواره  دوره  نهمین  و  سی 
»مولین دو ری« اسپانیا، با اعطای سه جایزه 
اصلی خود به فیلم »آن شب« به کار خود پایان 

داد. »آن شب« که در آمریکا فیلم برداری شده است، 
اولین فیلم بلند کورش اهری با بازی شهاب حسینی است.

»سینما آفریقا« تهران به حوزه هنری تحویل داده شد
سینما آفریقای تهران ضمن تحویل به حوزه 
توسعه  طرح  دوم  فاز  اولویت  در  هنری، 
سینماهای حوزه هنری قرار گرفت و قرار شد تا 

به سینمایی با ۱۰سالن تبدیل شود.

۸۵ کشور در جشنواره بین المللی پویانمایی تهران 
حضور دارند

بیش از ۱۰۰۰انیمیشن از ۸۵کشور دنیا به بخش 
بین المللی  جشنواره  دوازدهمین  بین الملل 

پویانمایی تهران رسید.

۳ پروانه جدید برای ساخت فیلم سینمایی صادر شد
شورای صدور پروانه ساخت سازمان سینمایی 
به کارگردانی  با سه فیلمنامه  اخیر  در جلسه 
حسین صیدخانی، مهرداد فرید و کریم امینی 

موافقت کرد.

سینما بردن مردم در زمان کرونایی کاری نیرنگ بازانه است 
جرج کلونی- بازیگر سینما در مصاحبه ای درباره 
فیلم جدیدش می گوید که اینکه مردم را به 
زور در دوران شیوع کرونا به سینما ببریم کاری 

فریبکارانه است.

مدیرکل دفتر همکاری و توافق های ملی گردشگری عنوان 
کرده است: به نظر می رسد کووید۱۹ به ما فرصت می دهد که 
تصویر بهتری از ایران به جهان مخابره نماییم و با مدیریت 
مدبرانه بحران و کنترل اثرات آن بر صنعت گردشگری برند 

گردشگری ایران را در بازارهای جهانی ارتقاء دهیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، لیلا اژدری- مدیرکل دفتر همکاری 
و توافق های ملی گردشگری، در صفحه اینستاگرام خود 
نوشت: بیماری فراگیر کووید۱۹، از مهم ترین رخدادهای 
تاریخ معاصر است به نظر می رسد چگونگی مبارزه کشورها 
با این بیماری و نحوه مدیریت بحران، درک جدیدی از 
تصویر کشورها را برای مردم جهان به دنبال خواهد داشت. 
هنوز مشخص نیست ابعاد فاجعه بار این بیماری تا چه 
حد صنعت گردشگری را در سراسر دنیا متاثر کرده است 
و شواهد نشان می دهد که نباید منتظر بازگشت سریع به 
دوران پیش از بحران باشیم. اگر همین امروز اعلام شود که 
بشر به این بیماری غلبه کرده است بازگشت گردشگری به 

روزهای طلایی آن چندان پرسرعت نخواهد بود.
  Ipsos او آورده است: محققین موسسه مطالعات بازار 

میگویند نحوه مدیریت بیماری کووید۱۹ در ارزیابی و رتبه 
بندی برند کشورها در شاخص های NBI  قرار می گیرد و 
انتظار داریم با ورود این شاخص شاهد رتبه بندی جدیدی 
در خصوص برند کشورها باشیم شاخصی که به ما می گوید 
یک کشور در این دوران چگونه بحران سلامت شهروندان را 
مدیریت کرده است و تأثیر آن بر گردشگری کشور چه ابعاد 

مثبت و منفی داشته.
سال۲۰۲۰    NBI گزارش  است:  نوشته  ادامه  در  اژدری   
گزارش جالب و بحث انگیزی خواهد بود زیرا قطعاً شاهد 
جابجایی کشورها در رتبه بندی برند خواهیم بود.  شاید 
جالب باشد بدانیم که به آخرین گزارش نظرسنجی این 
مؤسسه از ۱۲۰هزارنفر در ۲۰کشور مقاصد برتر گردشگری 
از نگاه گردشگران در ۵سال اخیر به ترتیب، ایتالیا، کانادا، 
استرالیا، فرانسه و سوئیس است این در حالی است که 
در پنج سال اخیر تمام گردشگران برای بازدید از مقاصد 
گردشگری محبوب سیر نزولی داشته است. برزیل ۲درصد، 
آلمان ۲درصد، آمریکا ۲درصد،  استرالیا ۱.۸درصد، فرانسه 
۱.۷درصد. در حالی که در همین گزارش به لیست مقاصد بر 

می خوریم که تمایل گردشگران برای سفر به آن ها رشد قابل 
توجهی داشته؛ از آن جمله می توان به اوکراین ۹.۱درصد، 
کره جنوبی ۴.۱درصد،  نیجریه ۳.۶درصد، جمهوری چک 

۳.۶درصد و روسیه ۳.۱درصد اشاره کرد.
او ادامه داده است: به نظر می رسد این بیماری به ما 
فرصت می دهد که تصویر بهتری از ایران به جهان مخابره 
نماییم و با مدیریت مدبرانه بحران و کنترل اثرات آن 
بر صنعت گردشگری برند گردشگری ایران را در بازارهای 

جهانی ارتقاء دهیم.

فصل جدید »فرمول یک« با حضور یک دلال فوتبال و صحبت 
از زدوبندهای پشت پردۀ آن روی آنتن می رود.

کارگردان برنامه فرمول یک با اعلام خبر آغاز فصل سوم فرمول 
یک، گفت: برنامه اول ضبط و آماده پخش است و از ۱۰آذرماه 

حدود ساعت ۱۵ :۲۳ دقیقه پخش می شود.
محمد آقایی فرد دلیل تأخیر یک هفته ای این برنامه را هم 
شلوغی کنداکتور پخش شبکه یک به علت مناسبت های 
هفته اول آذر از جمله وفات حضرت معصومه)س( اعلام 
کرد و گفت: ان شاءالله از هفته آینده با بخش های نو و 

گفت وگوهای جذاب سری جدید فرمول یک را آغاز می کنیم.
آقایی فرد با بیان اینکه کرونا و پیامدهای آن موضوع اولین 
برنامه شبانه فرمول یک است افزود: البته در این برنامه از یک 
دلال فوتبال هم دعوت کرده ایم که بطور شفاف از پشت پرده 
زد و بندهای فوتبالی و شرط بندی های آن پرده بر می دارد.

کارگردان فرمول یک افزود: موسیقی خیابانی یکی دیگر از 
تدارکات ما برای بینندگان است که برای اولین بار در این 

برنامه انجام شده است .
وی همچنین از حضور مصطفی راغب، برای اجرای ترانه های 

شاد، سپند امیر سلیمانی برای اجرای بخش طنز و امیر 
کربلایی زاده برای اجرای بخش استندآپ فرمول یک خبر 
داد و افزود: علاوه براین، امکانی در برنامه فراهم کرده ایم تا 
علاقمندان به استند آپ بتوانند استعداد خود را نشان دهند.

پخش موسیقی های نوستالوژیک مثل خانه مادر بزرگه، آقای 
حکایتی و...از دیگر بخش های جنگ شبانه فرمول یک است.

فصل سوم برنامه فرمول یک با تهیه کنندگی و اجرای سید 
علی ضیا دوشنبه تا چهارشنبه هرهفته ساعت ۱۵ :۲۳ دقیقه 

از شبکه یک  پخش می شود.

گردشگری

کووید ۱۹ و شانس تصویرسازی مجدد برای گردشگری ایران 

افشای دست های پشت پرده فوتبال در فصل جدید »فرمول یک«

دنیای هوادار  سالروز تشکیل بسیج مستضعفان 
در 5آذر1358 به فرمان امام خمینی )ره( را گرامی می دارد

جعبه ی جادویی
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »صفر ایرانپاک«
 - اسطوره فوتبال ایران - را گرامی می دارد

ورزشی

فوتبالی که دایی و فردوسی پور
 را حذف می کند...

داشتم اتفاقات دو هفته لیگ 
می  بررسی  را  فوتبال  برتر 
کردم به حرف ها و اتفاقات 
عجیبی رسیدم که حکایت از 
سوءمدیریت و ورود جریانی 

دلالیسم به فوتبال دارد.
این مربیان و مدیرانی که از 
بیانیه  به  شروع  دوم  هفته 
نویسی کرده و علیه هم توپخانه تهمت و افترا نشانه گرفته 
اند اگر به هفته های پایانی برسند و تیم هایشان در آستانه 

قهرمانی یا در خطر سقوط باشند چه می کنند؟
حتما قداره بند استخدام می کنند چون در این بی در و پیکری 
و  چندم  درجه  بازیکنان  قیمت  افسارگسیختگی  و  فوتبال 
مربیانی که کت و شلوار مربیگری برایشان خیلی گشاد است 
و به آن ها زیبنده نیست هر اتفاقی در این فضا رخ می دهد 
جز اتفاقات خوب فوتبالی. خب مشخص است در فوتبالی که 
علی دایی و حسین فرکی و محمد تقوی و خیلی از مربیان با 
دانش دیگر خانه نشین هستند و در فوتبالی که فدراسیونش 
پا در هواست و یک مهدی محمدنبی به تنهایی باید همه این 
مشکلات را به دوش بکشد، کمیته داوران خود سوزی می کند 
و بهترین داور آسیا و داور دیدار رده بندی جام جهانی و فینال 
المپیک و داور فینال باشگاه های جهان را از لیست خود خارج 
می کند، ورزش تلویزیون نود را حذف و عادل فردوسی پور را از 
برنامه سازی پربیننده ترین و تخصصی ترین و موثرترین برنامه 
منع می کند تا هرکس هرکار دلش خواست بکند و جایی هم 
نباشد که این کمی ها و کاستی ها را عیان کند انتظاری بیش 
از این نباید داشت. فوتبالی که هیات پایتختش به خاطر نفوذ و 
مافیای ثروت و قدرت دو سال انتخابات را معلق نگه می دارد تا 
مدیرکل بازنشسته شود و برود شاید راه برای انتخاب غیر قانونی 
یک تشکیلات خانوادگی باز شود، ماحصلش بهتر از این نخواهد 
شد. امروز در هفته دوم چنان اشتباهات داوران در برخی نتایج 
فاحش و واضح است که کار از اشتباه سهوی و چشم بستن بر 
اتفاقات بازی گذشته و چون کسی به کسی نیست و همه برای 
بدست آوردن مطلوب خود به هر نخی آویزان می شوند همین 

می شود که هست.
»بیله دیگه - بیله چغندر«

لطفا تکلیف فدراسیون فوتبال را زودتر مشخص کنید تا مدیری 
فدراسیون  این  ریاست  به  از سوی مجمع  کاردان  و  کارآمد 

انتخاب شود و جلوی بهم ریختگی و بلبشو را بگیرد.
فوتبال را باید از وزارت ورزش جدا کرد چه اینکه از این وزیر 
و این تشکیلات هیچ آبی گرم نمی شود و اگر خیلی هنرمند 
بودند این حضرات تا امروز برای استقلال و پرسپولبیس دوتا 
مدیر کارآمد انتخاب می کردند نه اینکه هر 6 ماه دو نفر را 
معرفی می کنند و خودشان باز این دو نفر را تخریب و برکنار 
می کنند و این شده حال و روز استقلال و این پرسپولیس 
هم اگر به فینال آسیا نمی رفت معلوم نبود الان چه حال و 
روزی داشت پس امیدی به وزیر و وزارت برای نجات فوتبال و 
سپردن عنان فوتبال دست یک مدیر کارآمد نیست، باید خود 
اهالی فوتبال کاری کنند تا فقط تاریخ مجمع انتخابات زودتر 
روشن شود و آنگونه که ما خبر دار شدیم هیات ها و هیات 
رئیسه و بسیاری از اهالی فن برای انتخاب یک مدیر کاردان 
به توافقات پنهانی رسیده اند ولی فعلا منتظر زمان انتخابات 
و تصویب اساسنامه اند که 8 آذر به انجام برسد تا انشالله 
رئیس فوتبال قبل از سال 1400 انتخاب شود و فوتبال روی 

ریل آرامش بیفتد...

گوشه و کنار

نمی دانم فوتبال کوچک شده یا آدم های کوچک وارد 
فوتبال شده اند. نمی دانم تعریف مدیریت در باشگاه 
ها تغییر کرده و یا مدیرانی که به باشگاه ها آمده اند از 

جنس دیگری هستند.
آخه این چه الفاظی است که دو مدیر دو باشگاه بزرگ 
کشور یعنی استقلال یکی از پر افتخارترین باشگاه های 
آسیا و در زمره ریشه دار ترین باشگاه های ایران و قاره 
کهن و طرف دیگر فولاد تیمی مردمی که او هم ریشه در 
جنوب اهواز و شاهین دارد باید اینقدر اوضاعشان قمر 
در عقرب باشد که مدیرانش بیایند روی پربیننده ترین 
برنامه سیما مثل دعواهای بچگانه به یکدیگر بپرند و 
چنان کوچه بازاری حرف بزنند که مردم عادی از شنیدن 
بگویند  فرزندان خود  به  و  ها، خجل شوند  این حرف 
خاموش کنید و بزنید کانال دیگه ببینیم محمد تقوی و 
مزدک میرزایی در آن طرف آب دو کلمه حرف حساب می 

زنند که این دعواهای بچگانه را گوش ندهیم!
یک مدیر به مدیر باشگاهی  پرطرفدار متلک می اندازد 
که دستمال کاغذی تمام شد از بس عرق سر و صورتت 
را خشک کردی و این هزار و یک معنا و مفهوم دارد که 
عرق کردن یک مفهموش از استرس و خجالت کشیدن 
است و مدیر مقابل هم بگوید »اجی مجی لاترجی« و 

جاسوس دارید و...
سرمربی تیم پرطرفدار چنان از کوره در رفته که الفاظی 
ناشایست به تیم مقابل می گوید و یک عده هم کارشان 
شده خبرکشی و ضبط کردن صداها و بر هم زدن فضای 
آرام و متاسفانه یک مجری جوان و ناپخته را آورده اند 
در جایگاهی که خیلی برایش مهم است و شاید هم آن 
صندلی بزرگتر از قدش و چنان ریز کلمات و دیالوگ های 
دو مدیر را ده بار تکرار می کند که انگار فیثاغورس می 

خواهد به کشف بزرگی برسد!
و  باشگاه  از مدیر  آن  بیاید.  به هم  باید  همه چیزمان 
مربیانش و این هم از مجری جوانی که به هر حال می 

خواهد ادای بزرگترش  را در آورد ولی غافل از اینکه مردم 
هر فرد را در جایگاه خودش می خواهند و هیچکس را 
جای دیگری نمی خواهند حتی اگر تمام ارکان صداوسیما 
دست به دست هم بدهند تا با بزرگ کردن یک نفر بخواهند 

نام بزرگ عادل فردوسی پور را کوتاه و کوچک کنند.
محمد حسین میثاقی جوانی تحصیلکرده و عاشق کار 
گزارشگری است و زحمت کشیده تا به اینجا رسیده اما 
به یکباره او را از پله اول به پله صدم بردند پس میثاقی 
مقصر نیست اما حالا که یک شبه ره صد ساله را پیموده 
باید کسری ها را جبران کند تا پاسخگوی افکار عمومی 
و انتظارات باشد برای همین باید سوژه های جنجالی رو 
کند و چون آن کانال های ارتباطی که استادش داشت 
وی به آن دسترسی ندارد بنابراین از کاه کوه می سازد و 

به خلق اله می دهد .
غافل از اینکه افکار عمومی میثاقی قبل از این اتفاقات 
را خیلی بیشتر دوست داشتند چون جوان انرژیک و پر 
از اطلاعات و خواهان یادگیری و انتقال داشته هایش 
بود اما امروز او را وارد جریانی کرده اند که دیگران برایش 
دیکته می کنند و او نیز بعضا جاهایی تند می شود که 
نباید بشود و جاهایی را ورود می کند که هیچ هیجانی 

ندارد مثل همین به جان هم انداختن مددی و آذری 
که واقعا در شان دو باشگاه بزرگ فولاد و استقلال و 
همچنین در شان رسانه ملی نبود. یا هفته قبل از آن 
دعوای مدیران استقلال را به تلویزیون کشاندن و پرده 
دری کردن و حرمت ها را شکستن شاید لحظاتی هیجان 
را بر بیننده حاکم کرد ولی چون مباحث عمق ندارد خیلی 
زود از یادها می رود اما آثار مخربش بر هوادار و تماشاگر 

و بیننده برای همیشه می ماند.
فوتبال با این آدم های کوتاه بین و کوتاه فکر و مدیرانی 
که اهلیت ندارند هرگز از این که داریم جلوتر نخواهد 
رفت. یک روزی مهندس محلوجی و دکتر آقا محمدی 
مدیران دو باشگاه استقلال و پرسپولیس بودند و سالی 
یکبار هم عکس و مصاحبه آن ها در هیچ رسانه ای 
نبود و یادمان نمی آید که در تلویزیون حضور داشته 
باشند حالا مدیران این دو باشگاه یک اسنپ گرفته اند و 
دنبال شبکه های تلویزیونی هستند تا ببینند کجا دوربین 

هست و بپرند جلو و یک چیزی بگویند!
مدیران امروز استقلال پرسپولیس خودکار به دست زودتر 
از بازیکن می روند دم در دفتر هیات فوتبال تا به محض 
فیگور  نیز  ایشان  قرارداد  ثبت  برای  آمد  بازیکن  اینکه 
بگیرند و چند دوربین هم اجیر می کنند که از زوایای 
بازیکن  دست  در  دست  بعد  و  بگیرد  عکس  مختلف 
فاتحانه از هیات فوتبال بیرون می آیند و به خلق اله 
می فهمانند که ما شیر را از دهان شیر درآوردیم و ببینید 

که ما چقدر مردمی هستیم!
فردا که بازیکن دو روز حقوقش دیر می شود بدون اجازه 
نگهبان و رییس دفتر در اتاق مدیر را با پا باز می کند و 
سلام نکرده داد می زند که اگه پولم را همین الان ندهی 
می روم باشگاه رقیب و این هفته سر تمرین نمی روم! 

حالا التماس از مدیر و ناز از بازیکن...
مربی می خواهد بازیکن را تنبیه انضباطی کند فردا مدیر 
دست در دست همان بازیکن سر زمین حاضر می شود 
و مربی هم از جنس همین مدیر است و درصدی مربی 
داریم که استقلال دارند و بقیه همه چون با رابطه و دلال 
بازی و سیستم خراب به این جایگاه رسیده اند چشم بر 
همه اصول اولیه می بندند، اینجاست که فوتبال ما در 
سال با صدها میلیارد هزینه ای که می کند دو تا بازیکن 

به درد بخور رو نمی کند!
فصل گذشته کدام جوان به فوتبال معرفی شدند؟ چند 
پدیده نمایان شدند؟ این ره که می رویم به مغولستان 

هم نمی رود چه رسد به دروازه های جهانی...!

دریچه

مدیران کوتاه قامت و دیوار کوتاه فوتبال 

سیدفرشاد فیض آبادی

سیدرضا فیض آبادی خبرنگار

 نویسنده و روزنامه نگار

سرمربی تیم پرطرفدار چنان از کوره در رفته که الفاظی ناشایست به تیم مقابل می گوید و یک 
عده هم کارشان شده خبرکشی و ضبط کردن صداها و بر هم زدن فضای آرام و متاسفانه 
یک مجری جوان و ناپخته را آورده اند در جایگاهی که خیلی برایش مهم است و شاید هم آن 
صندلی بزرگتر از قدش و چنان ریز کلمات و دیالوگ های دو مدیر را ده بار تکرار می کند که انگار 

فیثاغورس می خواهد به کشف بزرگی برسد!
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ورزشی

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی اصغر فتحی« 
- ورزشکار رشته تکواندو - را گرامی می دارد

سارا قمی از تیم ملی فوتبال ایران خداحافظی کرد
کاپیتان تیم ملی فوتبال زنان ایران از فوتبال ملی خداحافظی کرد.او سال ها سابقه 

تیم ملی  پیروزی های  در  کلیدی  نقش  و  دارد  را  تیم ملی  پیراهن  پوشیدن 
درمسابقات مختلف داشته است.قمی ضمن تأیید این خبر گفت:این تصمیم را 

دربازی های مقدماتی انتخابی المپیک گرفتم که می خواستم خداحافظی کنم 
اما به دلایلی که مربی ام با من صحبت کرد،ماندم و اکنون خداحافظی کردم.

سایپا برُد و صدرنشین شد
سایپا تهران با پیروزی بر نماینده قزوین صدرنشین گروه اول مسابقات در 

پایان هفته نخست شد.آخرین دیدارهای هفته اول لیگ برتر والیبال زنان 
درگروه نخست روزدوشنبه برگزار و تیم سایپا تهران با پیروزی مقابل 

شهرداری قزوین صدرنشین این گروه شد. پیش از این شهرداری 
قزوین صدرنشین بود اما سایپا با پیروزی صدرنشینی را به دست آورد. 

کسی به فکر سقف آزادی نیست!
سقف سالن ۱۲هزار نفری آزادی مدت زیادی است چکه می کند و بی توجهی 

مسئولان به این موضوع باعث شده، فدراسیون کشتی در پی برگزاری دور 
برگشت لیگ در سالن قدیمی هفتم تیر یا خانه کشتی باشد. بی توجهی 

مسئولان به ترمیم سقف سالن ۱۲هزارنفری آزادی درحالی است که گفته 
می شود انجام این کار هزینه میلیاردی در بردارد.

آغاز اردوهای جودوکاران پارالمپیکی از ۱۵آذر
جودوکاران  اردوی  گفت:  کم بینایان  و  نابینایان  جودو  انجمن  رئیس 

پارالمپیکی که به خاطر اعلام محدودیت های جدید، به مدت ۲هفته 
به تعویق افتاده بود، از ۱۵آذر در صورتی که ستادملی مبارزه با کرونا 

وزارت ورزش مجوز برگزاری اردوها را صادر کند با حضور وحید 
نوری، روح الله خیرالله زاده و علی خجسته برگزار خواهد شد.

حضور سوریان و گرایی در نظرسنجی محبوب ترین فرنگی کاران جهان
 اتحادیه جهانی کشتی پس ازبرگزاری نظرسنجی محبوب ترین آزادکاران 

جهان که درنهایت به عنوان نخست حسن یزدانی منجر شد، این بار برای 
شناخت محبوب ترین فرنگی کار جهان اقدام به  برگزاری نظرسنجی 

کرده و از میان ۱۶فرنگی کار منتخب اتحادیه جهانی کشتی در این 
نظرسنجی، نام محمدعلی گرایی و حمید سوریان وجود دارد.

لیگ برتر والیبال فردا از سر گرفته می شود
لیگ برتر والیبال ایران پس از نزدیک به ۲هفته تعطیلی،امروز به صورت 

متمرکز و به میزبانی تهران از سرگرفته می شود.رویارویی تیم های رده 
اول و دوم جدول یعنی سپاهان و فولاد سیرجان حساس ترین 

بازی این هفته است.فولاد درهفته دهم استراحت داشت و این 
فرصت را به سپاهان داد که به صدر جدول صعودکند.

مبارزه در »برسی« برای من خوش یمن است
دارنده سه مدال مسابقات قهرمانی جهان گفت: خاطرات بسیار خوبی از 

سالن »برسی« شهر پاریس دارم و امید به تکرار همان خاطرات و این بار 
کسب سهمیه المپیک دارم.امیر مهدیزاده گفت: سال۲۰۱۲ پاریس 

درهمین سالن میزبان مسابقات قهرمانی جهان بود، من موفق 
شدم اولین طلای جهانی ام را کسب کنم.

علیرضا طلوع کیان سرمربی تیم والیبال پیکان شد
مسئولان باشگاه پیکان سرمربی جدید تیم والیبال این باشگاه را انتخاب و 

معرفی کردند. بر اساس تصمیم کمیته فنی و مصوبه هیئت مدیره 
با توجه به لزوم تغییر در رهبری تیم والیبال بزرگسالان باشگاه 

پیکان ضمن تقدیر و تشکر از زحمات کادر فنی قبلی هدایت این 
تیم به علیرضا طلوع کیان سپرده شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

بازگشت حسینی به نیمکت نفت مسجدسلیمان
با بخشیده شدن مجتبی حسینی، این مربی 
مقابل پرسپولیس روی نیمکت نفتی ها حضور 

خواهد داشت.

فکری: دیاباته مشکلی ندارد
سرمربی تیم فوتبال استقلال درباره وضعیت شیخ 
دیاباته در تیمش گفت: این بازیکن مشکل خاصی 

ندارد و در اردوی ما حضور دارد و اگر لازم باشد از 
دیاباته استفاده خواهیم کرد.

استعفای تارتار از سرمربیگری پیکان به دلیل ضعف 
فنی تیم

سرمربی تیم فوتبال پیکان به دلیل ضعف فنی 
تیمش از هدایت این تیم استعفاء و با بازیکنانش 

در تمرین خداحافظی کرد.

وضعیت مبهم کیانی و خلعتبری برای بازی با تراکتور 
سپاهان در حالی در هفته سوم لیگ برتر مقابل 
و  کیانی  مهدی  که  گرفت  خواهد  قرار  تراکتور 
محمدرضا خلعتبری با مصدومیت مواجه هستند.

لژیونر فوتسال ایران در چین ماندنی شد
ملی پوش فوتسال کشورمان قرارداد خود را با تیم 
شنژن چین برای یک فصل دیگر تمدید شد.»احمد 
اسماعیل پور« بازیکن گلزن تیم ملی فوتسال ایران و 
باشگاه شنژن پس از توافق با مسئولان این باشگاه، یک سال 

دیگر در کشور چین ماندنی شد.

و  برتر  فوتبال  با  روزها  این  های  شب  دوشنبه  اینکه 
محمدحسین میثاقی، با دوشنبه شب های سالیان پیش 
با برنامه نود و عادل فردوسی پور به هیچ وجه قابل قیاس 
نیست، در آن شک و تردیدی وجود ندارد، با وجود اینکه هر 
برنامه ای سیاست کاری خود را دارد و هر مجری ای می 
تواند با روش و منش خاص به خود، برنامه اش را اجرا کند، 
اما تغییر رویکرد تنها برنامه تخصصی شبکه سوم سیما و 
رسیدن از نود به فوتبال برتر، جدا از کاهش مخاطب و بیننده 

برای شبکه، برای فوتبالمان هم کم غرامت نداشت.
برنامه نود با اجرای عادل فردوسی پور در شبکه سه، سالیان 
سال عنوان پربیننده ترین برنامه ی صدا و سیمای کشورمان 
را با خود یدک می کشید، اما حالا میثاقی نه تنها که 
نتوانسته جای خالی عادل را در رسانه ورزش پر کند، بلکه 
فوتبال برتر، آن عنوان ارزشمند را هم از شبکه سه گرفته 
است، اما جدا از جایگاه برنامه، دغدغه و رسالت کاری نود و 
فوتبال برتر کاملا باهم در تناقض است، البته تنها علت این 
مورد را می توان از شخصیت و نگاه رسانه ای دو مجری نود 

و فوتبال برتر متوجه شد.
باتوجه به اتفاقات ناخوشایند و تنش های اغلب بی موردی 
که ماحصل تلاش های مجری برنامه و نگاه نه چندان بی 

طرفانه برنامه به مسائل روز فوتبالمان، وجهه فوتبال برتر با 
محمدحسین میثاقی هر هفته در دیدگاه اغلب مخاطبین 
رسانه ورزش، بدتر از قبل می شود، از مناظره سخیف شخص 
محمدحسین میثاقی با مهدی تاج گرفته، تا همین دعوا و 
افشاگری های اسماعیل خلیل زاده و احمد سعادتمند و 
همچنین، رفتار شخص محمدحسین میثاقی که از پوزخند 
های تمسخرآمیز، قطع کردن صدا و عدم مدیریت زمان 
برای رسیدگی به تمامی مباحث، تا آن سوالات بی مورد 
همیشگی و حاشیه سازی های بی مورد عجیبش، به طور 

قطع، می تواند تاثیرگذار در این موضوع باشد.
اما آنچه که مشخص است، میثاقی نه تنها انتقادپذیر نیست 
و در برابر نظرات کاملا بی تفاوت نشان می دهد، بلکه به 
جای حل معضلات و رفع نقطه ضعف های برنامه، خود را 
سرگرم به مسائلی کرده است، که جنبه فنی برای ارتقای 
سطح برنامه اش ندارد و اگر بخواهیم صریحانه به آن ها 
اشاره کنیم، جناب میثاقی در دوران پساعادل در شبکه 

سه سیما، فقط به نحوه لباس پوشیدن و تغییر چهره اش 
رسیده است تا توجه به مسائل اصلی فوتبالمان و حل کردن 

معضلات برنامه فوتبال برتر.
عادل فردوسی پور نه موهای مجعدش را صاف می کرد، 
نه برنزه کرده بود به سولاریوم می رفت و نه پیراهنش را 
با کفشش هماهنگ )ست( کرده بود، او همان طوری که 
بود دوست داشتنی و محبوب مردم بود، آن هم به خاطر 
او، اما گویا معیارهای جناب  عدالتش و نحوه فعالیت 
میثاقی همان خوش تیپی و اشتباه گرفتن استودیو با 
مدلباس تا رسیدن به مسابقات تنیس فوتبال شخصی اش 

است.
مدیران شبکه سه، باید پاسخگوی مخاطبین رسانه ورزش 
باشند، بیننده هایی که به اندازه قبل، دیگر نه چیزهای خوبی 
میبینند و نه موادر خوبی می شنوند، دوشنبه شب هایی 
دارند با کلی بی اخلاقی، حاشیه، توهین و صدالبته کم 

سوادی...

حرف آخر

اندر احوال مدیران شبکه سه: چی داشتیم و چی داریم!

از تنیس فوتبال و سولاریوم تا مد لباس، پرمشغله مثل میثاقی



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: الهام آمرکاشی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمد حیرانی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                  n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات               n  دبیر سرویس ورزشی: محمدرضا ولی زاده                    n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

چهارشنبه 5 آذر 99 -  شماره  625

www.donyayehavadar.ir


